



أولياء الامور الأعزاء  
الموضوع : عرض خاص

ستحصل العائلة التي ترشح الأسر الأخرى التي لديها أطفال على الإلتحاق بمدرسة الوحدة الخاصة لمدة سنة دراسية واحدة , على خصم إضافي يساوي 5% من الرسوم الدراسية لأصغر طالب مسجل في المدرسة ليتم تطبيقها في الدفعة الثالثة من أساس الرسوم السنوية .

سيحصل ولي الأمر على خصم إضافي عند إستكمال عملية التسجيل وفقاً لمعايير الإلتحاق بالمدرسة .

يتم تطبيق الخصم على طالب من عائلة واحدة موجودة بالفعل في مدرسة الوحدة الخاصة أو من قبل عائلة واحدة ترغب بالانضمام الي مدرسة الوحدة الخاصة .

إذا التحق الطالب بأي فصل من فصول السنة الدراسية فسيتم تطبيق الخصم عليه وعند ترك الطالب للمدرسة يعتبر الخصم ملغي .

وسوف تحصل العائلة على جميع الخصومات حسب عددالعائلات التي تتم عملية التسجيل تحت اسمها.

يتم تنفيذ بهذا الخصم اعتباراً من 2019/06/16 لجميع الطلاب الجدد الذين ينضمون إلى العام الدراسي التالي 2019-2020

أطيب التحيات  
مديرة المدرسة  
ديون فوي

Dionne Pinkett Foy, Ed.S  
Principal



تعليم ابتكاري لمجتمع معرفي ريادي عالمي

Innovative education for a knowledge able, pioneering, and global society

Tel: +971 6 5587777, +971 6 5160 506, Fax: + 971 6 5587510, P.O.Box: 67222, Sharjah, U.A.E.

Website: wahdaschool.com





## Dear Parents

### Referral Incentive

Parents who recommend families with children to join Al Wahda Private School will receive, for a period of one academic year, a referral incentive equal to 5% of your youngest child's tuition fees to be applied in the third term payment based on the annual fee.

The incentive is subject to the completion of the registration process subject to meeting the school entrance criteria.

Each new child can only be referred by one existing family already at Al Wahda Private School or by one family already registered to join Al Wahda Private School.

If a child joins for part of the academic year, then the deduction will apply for those terms only. If the new child leaves before the end of the referral incentive period, then the deduction ceases.

There is no limit to the number of referrals you can make.

This referral incentive comes into effect from 16/06/2019 and is relevant to new students joining in the next academic year (2019-2020).

Kind regards

  
Principal  
Ms. Dionne Pinkett Foy



تعليم ابتكاري لمجتمع معرفي ريادي عالمي

Innovative education for a knowledge able, pioneering, and global society

Tel: +971 6 5587777, +971 6 5160 506, Fax: + 971 6 5587510, P.O.Box: 67222, Sharjah, U.A.E.

Website: wahdaschool.com